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PROVINCIALE DRENTSCHE en ASSER COURANT 

MAANDAG 16 NOVEMBER 1891 

 Smilde, 14 Nov. Toen het personeel der stoomboot Smilde-Assen hedenmorgen dat vaartuig voor de 

reis gereed maakte en licht in de kajuiten was ontstoken, kwam men tot de ontdekking, dat in elk der 

kajuiten 3 ruiten waren verbrijzeld. Kennelijk waren zij met de vuist ingeduwd, althans in de 

onmiddellijke nabijheid der ruitjes waren bloedsporen achtergebleven. 

Te hopen is het, dat deze laatste omstandigheid moge leiden tot ontdekking van den dader of de 

daders. 

PROVINCIALE DRENTSCHE en ASSER COURANT 

WOENSDAG 18 NOVEMBER 1891 

 Smilde, 14 Nov. Hedenavond had in het logement “de Oude Veenhoop” van M. Wind eene 

vergadering der Landbouw-Vereeniging alhier plaats, welke door een vijf-en-twintig-tal leden werd 

bijgewoond en geleid werd door den voorzitter, den heer R.C. Hazewinkel. 

Nadat de secretaris, de heer L. Boerma, de notulen der vorige bijeenkomst, d.d. 10 October, had 

gelezen en deze onveranderd waren goedgekeurd, ging men over tot punt 

1. Ballotage van vier nieuwe leden. 

Alle aangemelden werden met bijna algemeene goedkeuring aangenomen. 

2. Kunstmest. 

De voorzitter zette in het breede het groote nut der kunstmest op sommige gronden en bij sommige 

gewassen uiteen, waarna de secretaris uit eene landbouw-courant een stuk voorlas, waarin het gebruik 

van kunstmest werd aanbevolen. 

Naeen korte bespreking werden door eenige leden ongeveer 20 baaltjes kunstmest besteld als proef. 

3. Salaris van den bode. 

Voor den tegenwoordign bode werd het salaris op tien gulden per jaar vastgesteld, terwijl aan den 

vorigen voor de gedane diensten in dit jaar eene gratificatie van zes gulden werd toegekend. 

4. Rechtspersoonlijkheid. 

Door het bestuur werd voorgesteld rechtspersoonlijkheid aan te vragen. 

Na het verstrekken van eenige inlichtingen werd daartoe besloten, terwijl in de volgende vergadering 

eene commissie zal worden benoemd, om de daartoe noodige veranderingen in het reglement voor te 

stellen. 

5. Verslag der commissie voor stierenkeuring. 

Door een der keurmeesterts werd de uitslag der keuring meegedeeld en gezegd, dat een van de 

eigenaren der stieren zich over de toegekende bekroning nog niet had gedecideerd. 

Een der leden vroeg of de keurmeesters het besluit der vorige vergadering, om nl. geene bekroningen 

tot te kennen zoo de aangeboden dekstieren niet premiewaardig waren, goed hadden begrepen. 

De voorzitter beantwoordde die vraag toestemmend. 

Hierop repliceerde datzelfde lid, dat de uitspraak van heeren keurmeesters hem zeer heeft verwonderd. 

Naar zijn oordeel toch werd de keuring gehouden ter bevordering van de veredeling van het vee, maar 

door dusdanige uitspraken en bekroningen werd, zijns inziens, niet de veredeling, maar de ontedeling 

van het vee in de hand gewerkt en gesteund. 

De voorzitter meende, dat. wanneer eenmaal de keurmeesters door de vergadering zijn benoemd, deze 

voor de bekwaamste en waardigste mannen in het vak moeten worden gehouden en op hunnen 

uitspraken geene aanmerkingen moeten worden gedaan. 

Datzelfde lid, nogmaals het woord voerende, is op dat punt een ander gevoelen als de voorzitter 

toegedaan. Daar, waar door de keurmeesters geheel tegen de geest en de bedoeling van een eens 

genomen besluit uitspraak wordt gedaan, zal hij zich niet laten weerhouden om critiek uit te oefenen 

op de volgens den voorzitter waardige en bekwame mannen. Spreker heeft deze zaak ter sprake 

gebracht, om niet door stilzwijgen den schijn op zich laden, goedkeuring te hechten aan eene 

uitspraak, waarover hij zich als lid der Landbouwvereeniging van Smilde moet schamen, en verzocht 

aanteekening van dit woord van protest in de notulen dezer bijeenkomst. 

Hiermede was de agenda afgehandeld en werd de vraagbus geopend, welke de vraag bevatte, of het 

ook in het belang der leden zou zijn, naar den prijs van lijn- en raapkoeken van zeer hoog 

voedergehalte te informeeren, welke te Annerveen voor zulk een billijken prijs waren afgeleverd. 

Na eene kleine gedachtenwisseling gaf het bestuur te kennen in dezen inlichtingen te zullen inwinnen. 

Nadat nog de gedroogde spoeling als voederstof was ter sprake geweest, sloot de voorzitter de 

vergadering. 


